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Poté, co si pan Felix Slováček na Monínci odzkoušel jízdu na našich RAXech, přijel si je
osobně do Brna pořídit. Navštívil firemní prodejnu na brněnském Úvozu a vybral si bílý
dekor :-)
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